
1 

 

BR. 0012.2.4 (6).2024 

Protokół Nr 4 (6) /2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

w dniu 28 października 2024r. 

w sali konferencyjnej ( sala Nr 12) Starostwa Powiatowego w Hajnówce 

 

Obrady Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji Małgorzata Siemieniuk. W obradach 

udział wzięło 6 członków Komisji ( r. J.Sirak był nieobecny; lista obecności w załączeniu).  

Ponadto w obradach Komisji udział wzięli: 

- Justyna Jarmocik – wicestarosta; 

- Anna Lasota – wicedyrektor ZSZ; 

- Lucyna Wojciuk – dyrektor PPP; 

- Wioletta Januszkiewicz – dyrektor I LO; 

- Igor Łukaszuk – dyrektor II LO; 

- Mikołaj Janowski – dyrektor ZDP; 

- Grażyna Świętochowska – Skarbnik Powiatu; 

Do punktu 1-go: 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła następujący porządek obrad Komisji: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Informacja o działalności dydaktyczno – wychowawczej ze szczególnym 

uwzględnieniem sytuacji organizacyjno – ekonomicznej szkół i placówek 

oświatowych powiatu. 

4. Aktualne zaawansowanie prac do zimowego utrzymania dróg powiatowych. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał na VIII sesję Rady Powiatu. 

6. Sprawy różne. 

 

Komisja przyjęła porządek obrad Komisji (wszyscy „za”). 

Do punktu 2-go: 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie (wszyscy 

„za”). 

Do punktu 3-go: 

W powyższym punkcie Komisja zapoznała się z informacją o działalności dydaktyczno – 

wychowawczej ze szczególnym uwzględnieniem sytuacji organizacyjno – ekonomicznej szkół i 
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placówek oświatowych powiatu. Informację przedstawili dyrektorzy szkół i placówek 

oświatowych.  

Radny Eugeniusz Saczko: Mam pytanie do Pani dyrektor I LO, bo mamy tutaj w tabeli 

strukturę wydatków w roku szkolnym 2023/2024 i tam są pozostałe wydatki, II LO 700.000 zł, a 

I LO 1.047.280 zł. W II LO budynek jest większy, liczba dzieci jest większa, a to nie są remonty, 

nie są inwestycje tylko wydatki bieżące, a różnica jest 300 tys. zł, to dużo. Pozostałe wydatki 

bieżące to jest utrzymanie i mamy różnicę 300 tys. zł, a mamy mniejszą szkołę. Skąd taka duża 

różnica? Ogrzewanie w II LO kosztuje więcej, bo większy budynek, hala sportowa, oświetlenie 

podobnie. 

Dyrektor I LO Wioletta Januszkiewicz: Teraz nie potrafię odpowiedzieć na to pytanie, 

mogę to później wyjaśnić, bo może to jest jakiś błąd. 

Radna Katarzyna Jakubowska: Mam pytanie, co wchodzi w skład tych wydatków 

bieżących, bo może tam są zaksięgowane i inne wydatki. W kolumnie – remonty jest wpisana 

kwota 8.375 zł, a patrząc na to co się tam zadziało to na pewno na wyższą kwotę niż 8 tys. zł. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Ale te pieniądze na remont to są ze Starostwa i w 

budżecie szkoły ich nie było. 

Radny Eugeniusz Saczko: Podobnie w Poradni, też w tej rubryce jest duża kwota. 

Radna Katarzyna Jakubowska: Nie w Poradni, w SOSz-W. 

Radny Eugeniusz Saczko: Przepraszam, w SOSz-W. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Na sesję Rady Powiatu przygotujemy informację 

szczegółową odnośnie tych wydatków, wyjaśnimy nieścisłości. 

Radny Eugeniusz Saczko: Było spotkanie Zarządu z dyrektorami szkół i wyszedł taki 

problem, że nie we wszystkich szkołach są jednakowo zatrudniani nauczyciele, albo od 1 

września albo od 4 września i wtedy wychodzą różne wynagrodzenia. Jeżeli nauczyciel zostanie 

zatrudniony 1 września to należy mu się jeszcze dodatkowy miesiąc zapłaty plus dochodzi do 

tego jeszcze trzynastka. Natomiast jeżeli zostanie zatrudniony od 2 lub 3 września to jest 

pozbawiony jednego wynagrodzenia. I wyszło, że w szkołach u nas jest różnie i prosiliśmy Panią 

naczelnik, żeby porozmawiać z dyrektorami i wyjaśnić czy rzeczywiście tak jest. 

Naczelnik wydziału spraw społecznych Nina Łukasik: Zatrudnienie powinno być od 1 

września. 

Radny Eugeniusz Saczko: Czy jest jeszcze możliwość zmiany? 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Bezwzględnie musi być ujednolicony system 

zatrudniania w szkołach. 

Radny Eugeniusz Saczko: Czy jest wiadomo jaka jest potrzebna kwota na doskonalenie 

pracowników w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej, bo jeżeli chcą się pracownicy 

doskonalić i są takie kursy, to ja chciałbym poznać jakie to są kwoty. 

Dyrektor PP-P Lucyna Wojciuk: Około 20 tys. zł. 

Radny Eugeniusz Saczko: Będą granty MEN na wyposażenie i chyba na szkolenia i na 

to planowane jest około 85 mln zł. Pani dyrektor mówiła, że ostatnio jak były te granty to były 
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problemy z napisaniem takiego wniosku a wiemy, że nawet nasze wydziały korzystają z usług 

zewnętrznych przy pisaniu wniosków, więc może tutaj też by się opłacało. 

Dyrektor PP-P Lucyna Wojciuk: To nie był problem z napisaniem tego wniosku, tylko 

z realizacją tego projektu. 

Radny Eugeniusz Saczko: Ale to przeszłość, a teraz jeżeli jest tych 85 mln zł to będzie 

sporo pieniędzy i można wspomóc Poradnię. Natomiast jeżeli nie uda się tego grantu uzyskać to 

w powiecie mamy tylko jedną Poradnię, potrzeb jest coraz więcej i ja nie widzę problemu, 

chociaż jak zobaczymy budżet to będzie widać, bo jeżeli jest to wspomożenie rzędu 2,3 czy 4 tys. 

zł to podejrzewam, że w naszym budżecie takie pieniądze się znajdą. Jeżeli jest problem z 

psychologami, to trzeba byłoby się zorientować, czy jest możliwość zwiększenia dodatku 

motywacyjnego dla tych specjalistów, ale nie na zasadzie, że nauczycielom się odbierze a da się 

pedagogom, bo to tak nie można, a jeżeli prawnie jest dopuszczalne to dobrze byłoby zwiększyć 

pulę środków na wynagrodzenie pedagogów i psychologów. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Trzeba szukać różnych rozwiązań w pozyskaniu 

psychologów i pedagogów poprzez chociażby uczestnictwo w różnych konkursach. Dzisiaj 

trudno mówić o finansach, gdy jesteśmy przed uchwaleniem budżetu. 

Radna Katarzyna Jakubowska: Pani tu mówiła o niskich stawkach odpłatności za 

delegacje, to może warto byłoby urealnić te stawki biorąc pod uwagę sytuację gospodarczą w 

naszym kraju i ceny paliwa to ja wnioskowałabym o to, żeby urealnić te stawki. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: To oczywiście jest zasadne, żeby te stawki 

dostosować do kwot z rozporządzenia. 

Radni więcej pytań i uwag nie zgłosili. 

Komisja przyjęła informację o działalności dydaktyczno – wychowawczej ze 

szczególnym uwzględnieniem sytuacji organizacyjno – ekonomicznej szkół i placówek 

oświatowych powiatu. 

Do punktu 4-go: 

W powyższym punkcie Komisja zapoznała się z informacją na temat zaawansowania prac 

do zimowego utrzymania dróg powiatowych. Informację przedstawił dyrektor ZDP Mikołaj 

Janowski. 

Dyrektor ZDP Mikołaj Janowski: ZDP ma na swoim utrzymaniu 485 km dróg, z tego 

14 km w II stopniu utrzymania, pozostałe w V stopniu. Jesteśmy przygotowani na zimę taką jakie 

są zimy, czyli średnie. W ubiegłym roku w listopadzie i grudniu cała piaskosól została zużyta w 

ciągu 2 miesięcy. Natomiast zakupiona piaskosól na styczeń – marzec była nam prawie 

niepotrzebna i teraz mamy zapas piaskosoli na tę zimę. Jeżeli nastąpi zima ostra i śnieżna to 

będziemy w jakiś sposób radzić. Trochę mamy kłopotów ze sprzętem do odśnieżania, ponieważ 

nie ma części zamiennych do samochodów ze względu na embargo nałożone na Białoruś i Rosję. 

Dziękuję, że Rada i Zarząd pozwoliła nam zakupić równiarkę. W tym roku oczekuję bardzo dużo 
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skarg z pretensjami z tego względu, że drogi będą bardzo śliskie. Boję się bardzo czarnego lodu. 

Czarny lód to jest niewidzialna postać na drodze, szczególnie na tych 260 km dróg, które 

wyremontowaliśmy w tym roku. To jest asfalt pokryty bardzo cieniutką warstwą lodu, to jest 

szklanka, to jest lodowisko, a my mamy posypywać tylko na skrzyżowaniach i zakrętach. Mam 

nadzieję, że przetrwamy to. Chcę jeszcze poinformować, że zakończyliśmy już remont dróg z 

tych tzw. wojskowych. Jeżeli chodzi o ulicę Górną to zdarzyło się tam takie nieprzyjemne 

zdarzenie komunikacyjne, otóż został z przyczyn takich, no, został wylany ciąg betonu na 

odcinku od byłej szkoły rolniczej w kierunku ulicy Wrzosowej i aż do drogi wojewódzkiej. 

Został tam ciurkiem wylany beton, to zostało posprzątane, ale mieszkańcy piszą skargi, że został 

pasek, który nie utrudnia ruchu, ale jest widoczny. Sprawca starał się wymyć ten beton, ale ten 

pasek został. To jest czasowe utrudnienie, które będzie na wiosnę niewidoczne. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Komisja przyjęła informację informacją na temat zaawansowania prac do zimowego 

utrzymania dróg powiatowych. 

Do punktu 5-go: 

 W powyższym punkcie Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał na 

VIII sesję Rady Powiatu: 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmian w budżecie na 2024r. 

Skarbnik Powiatu Grażyna Świętochowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie na 2024r. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

6 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”  

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmian do WPF na lata 2024-2034 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

6 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”  

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: W związku z rezygnacją Barbary Sadowskiej z 

mandatu radnego jest potrzeba uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej i to odbędzie się na sesji. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
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Komisja nie przegłosowała opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej. 

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmian w składach osobowych Komisji Rady Powiatu 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

6 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw” 

0 głosów „wstrzymujących się”  

➢ Projekt uchwały RP w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na 

terenie Powiatu Hajnowskiego 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

6 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw” 

0 głosów „wstrzymujących się”  

➢ Projekt uchwały RP w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z 

usuwaniem pojazdu z drogi i przechowywaniem tego pojazdu na parkingu 

strzeżonym na terenie powiatu hajnowskiego w 2025r. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

6 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw” 

0 głosów „wstrzymujących się”  

➢ Projekt uchwały RP w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Powiatu 

Hajnowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025r. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

6 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw” 

0 głosów „wstrzymujących się”  

➢ Projekt uchwały RP w sprawie zmiany uchwały Nr VII/60/19 Rady Powiatu 

Hajnowskiego z dnia 29 sierpnia 2019r. w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez powiat hajnowski.  

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

6 głosów ”za”,   
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0 głosów „przeciw” 

0 głosów „wstrzymujących się”  

 

➢ Projekt stanowiska RP w sprawie ograniczenia lub likwidacji strefy ochrony 

czynnej w Zintegrowanym Planie Zarządzania Obiektem Światowego 

Dziedzictwa UNESCO Puszcza Białowieska. 

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinia pozytywna:   

6 głosów ”za”,   

0 głosów „przeciw” 

0 głosów „wstrzymujących się”  

 

Do punktu 6-go: 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

1. Radna Katarzyna Jakubowska: Panie Starosto, czy byłaby możliwość zmiany 

godzin pracy wydziału komunikacji, przynajmniej jeden dzień w tygodniu np. w 

poniedziałki wydłużenie o godzinę. W tej chwili wydział komunikacji pracuje do 

14:30 i dobrze byłoby, żeby przynajmniej jeden dzień o godzinę dłużej pracował, żeby 

interesanci mogli załatwić swoje sprawy. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Wydział pracuje do 15:30 a nie do 14:30. 

Radna Katarzyna Jakubowska: Ale wnioski są przyjmowane do 14:30. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Jest taki problem, że pracując w godzinach 

od 10-18 pracownik nie może przyjść na godzinę 7:30 na drugi dzień. 

Radna Katarzyna Jakubowska: Nie do 18, dobrze by było do 16:30, taką mam 

prośbę od mieszkańców. 

Starosta Hajnowski Andrzej Skiepko: Dobrze, przeanalizujemy jeszcze raz, ale 

chcę przypomnieć, że jest internetowy system rejestracji kolejki i można 

zarejestrować się i wybrać dzień i godzinę. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

      Protokołowała                               Przewodniczyła 

           Violetta Miniuk                                    Małgorzata Siemieniuk 
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